
 
 

 

Referat fra styremøte den 13.12.22. 
 
 
Tilstede: 
Bendik Svensøy, Hans Olav Røtterud, Henning Larsen, Knut Harald M Holst-
Hansen, Hanne Røtterud, Olaug Holter 
 
Ikke møtt: 
Ann Kristin Moen, Atle Wenger, Karl Erik Bang 
 
 
 
1.Godkjenning av protokoll fra forrige møte. 
   Godkjent. 
 
 
2.Regnskap og økonomi. 
   Olaug redegjorde for økonomien. Problemer ang fiskekort. 
   Løsning er å opprette ny vipps-konto for kiosk. 
   Vedtak: Styret godkjente godtgjøring 400,- for henting av fisk. 
 
 
3.Jaktutvalget. 
   Karl Erik var ikke tilstede. 
   Forslag til jaktoppsyn: 
   Krister Brennseth, Bendik Svensøy, Knut Harald M Holst-Hansen. 
   Disse vil bli sendt på kurs. 
 
 
4.Fiskeutvalget. 
   Atle var ikke tilstede. 
 
 
5.Jaktskytterutvalget. 
   Hans Olav redegjorde for jaktskytterutvalget. 
   Jaktfelt-trening fra januar i Steinsgård. 
     
 



 
 
 
 
 
6.Fiskeoppsynet. 
   Blitt utført 22 tilsyn. Aasmund og Hanne har skrevet rapport for årsmøte. 
 
 
7.Huskomiteen. 
   Sjekke utstyret for kjøkken. Innvestere litt kjøkkenutstyr og kanskje et             
   premieskap, fornye litt ellers. Kanskje få eventyrlig oppussing inn....? 
   Prøve å få inn internett, ordne kjeller... 
 
 
8.Arrangementkomiteen. 
   Få til 3 – 4 kvelder for medlemmer. 
 
 
9.Årsmøte 
   Tar lørdag 21 januar kl.11.00 for å planlegge årsmøtet. 
 
 
10.Eventuelt 
    Dager for skyting på simulator blir: 
    Onsdager fra 18.00 – 21.00 fra januar. Se an innteressen. 
    Gratis aktivitet, legges ut på hjemmesiden. 
 
    Leder har tatt initiativ til samarbeid med andre jff i kommunen. 
     
 
 
     
    Ref 
    Hanne Røtterud. 


